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Särskilt yttrande 
 

§28 Årsanalys 2024 Tekniska nämnden– Hamnanläggningar 014  

  
 

I detta ärende behandlar vi årsanalysen för Hamnanläggningar för 2024. 

Vi i Centerpartiet ställer oss frågande till att en föreslagen investering i solceller om 40 MSEK, är 

kategoriserad som ”hamnanläggning” och därmed ingående i kapitalbasen som 

nyttjanderättshavaren (CMP) betalar hyra för. Det framgår dock inte ur budgeten hur det värde 

som anläggningen producerar skall fördelas. 

Vi i Centerpartiet vill betona att vår uppfattning att kommunen INTE skall investera i 

kommunägd elproduktion som solceller eller vindkraftverk. I stället bör kommunen upplåta tak 

på byggnader och andra lämpliga platser åt privata aktörer som investerar i elproduktion. 

Vi noterar också att det i delårsrapporten från hösten 2024 för Hamnanläggningar 014 fanns 

avsatt 40 miljoner kronor för investering i solceller. Om man i stället bjudit in privata aktörer att 

investera hade skattepengarna kunnat användas till annat samtidigt som det hade kunnat byggas 

väsentligt mer elproduktion i hamnen och på andra ställen i kommunen. 
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